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YC-160SL M 袋给袋式咖啡豆，休闲零食颗粒包装机
YC-160SL M-bag coffee beans and snacks granule packaging machine
特点：
1、适用于食品、医药、化工、化妆品行业中颗粒、粉剂、液体、酱料等物品的计量包装。
It is suitable for the measurement and packaging of granules, powders, liquids, sauces and
other items in the food industry.
2、包装流程全自动，无需人工操作，可抽真空、充氮气，组合下料。可根据充填物料的性
质选配不同的下料结构，且可根据客户要求配置打印批号等功能。
The packaging process is fully automatic without manual operation.it can be vacuum, filled
with nitrogen, combinedfeeding.Different blanking structures can be selected according to
the nature of the filling material, and can be configured according to customer requirements
to print batch number and other functions.
3、采用触摸屏操作，PLC 控制，封口温度自动补偿，控温精准，封口美观大方。
It adopts touch screen operation, PLC control, automatic compensation of sealing
temperature, precise temperature control, and beautiful sealing.
4、包装材料：复合膜，如：纯铝，镀铝等预制袋。
Packing material: composite film, such as: pure aluminum, aluminum plating and other
prefabricated bags.

技术参数：
计量范围：20-500g
Measuring Scope
预制袋：长 ( L ) ：100 - 240mm
Prefab bag 宽 ( W ) ：65 - 160mm
包装速度：20 - 35bags / min
Packing Speed
外型尺寸：1525 * 1048 * 1876 mm
Dimension ( L * W * H )
整机重量：450 kg
Weight
总 功 率：AC220V / 50 - 60Hz / 2.6kw
Total Power
气 源：≥0.6Mpa
Gas source


